




































Sprawozdanie KS za rok 2021 

 

 W roku 2021 KS spotykało się kilkukrotnie, ze względu na 

pandemię, były to spotkania on-line. W 2021 roku KS wnioskowało o 

tytuły sędziów międzynarodowych dla Bartosza Sochy oraz dla Magda 

Pawłowskiej klasy sędziowskie zostały przyznane prze FMJD. 

Ważnym tematem podczas spotkań były poprawki do KW, przesłane 

przez zarząd związku. Swoje propozycje przesłaliśmy do zarządu oraz 

przedstawiliśmy na spotkaniach dotyczących poprawek w KW.  

Najbardziej newralgicznym punktem są rankingi, kategorie i program 

pomocny do sędziowania. Z naszego punktu widzenia całkowite 

przejście na DrA w chwili obecnej nie jest możliwe z kilku powodów, 

między innymi program nie nalicza kategorii warcabowych. 

Na chwilę obecną dużym problemem jest pozyskanie programu (oprócz 

DrA, który na chwile obecną nie spełnia warunków na potrzeby krajowe) 

do sędziowania. Należy zastanowić się, który kierunek obrać, czy 

nawiązać współpracę z FMJD na temat poprawek do DrA, czy znaleźć 

pomocne rozwiązanie być może w programach szachowych.  

 

 

 

Przewodniczący KS 

Sylwester Flisikowski 

 
































